
Protok6l nr L2{2OL9

Xll Sesja w dniu 6 sierpnia 2019

Obrady rozpoczqto 6 sierpnia 2019 o godz. 09:00,
dn ia.

W posiedzeniu wziqlo udzial L9 cztonk6w.

Obecni:

1. JaeekAuh'wa

2. Janusz Dqbczyfiski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzej Golqbieski

5. Krzysztof Grzqdziel

5. Joanna Hofman-Kupisz

7. Jaresfaurl{spa+e

8. Da+i+ts+Jauterslci

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krrysztef Kewalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian tuczak

15. Jd*€++Aa+i€r€*i

16. Wanda Muszalik

Rada Miasta Wlocfawek

a zakoiczono o godz, 11:11 tego samego



17. Arkadiusz Piasecki

18.M

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szymafi ska

21. DanielTobjasz

22. Stanisfaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zarqbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwolifiski

Ad.1
Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyt obrady Xll sesji Rady

Miasta Wtoclawek, witajqc Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w

Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej oraz

Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Paniq Honoratq Baranowska, Sekretarza

Miasta Paniq Wiestawq Konopczydskq a tak2e zebranych na sali urzqdnik6w, przedstawicieli

medi6w, mieszkaric6w miasta oraz radnych uczestniczqcych w obradach.
b) stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listq obecno5ci L9 radnych, a zatem

obrady sesyjne w dniu 6 sierpnia br. sq prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad Xll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokotu.

c) przyjecie protokofu z obrad Xl sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie

Informacji Publicznej Urzqdu Miasta udostqpniony byi do wglqdu protokol z obrad Xl sesji Rady

Miasta Wloclawek Vlll kadencji, kt6ra odbyta siq w dniu 25 czerwca 201.9 roku, z kt6rym radni

mogli siq zapoznai i wnieii ewentualne uwagi. Nie zgtoszono uwag, poprawek i uzupetnien.

d) zmiany do porzqdku obrad Xll sesji
Nie zgtoszono zmian do projektu porzqdku obrad.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawii Radzie Miasta informacjq z dziatalno6ci

miasta w okresie miqdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od 25 czerwca do dnia 5 sierpnia br.

br. i przedstawia siq nastqpujqco:



W omawianym okresie zawartych zostalo 13 um6w dotyczqcych udzielenia zamowienia
publicznego. Miqdzy innymi 9 lipca zawarto umowQ na przebudowq d169 gminnych - chodzi

o ulice Jodtowq i Brzozowq - z Wtoclawskim Przedsiqbiorstwem Rob6t Drogowych Sp. z o.o.

WartoSi umowy to niespetna 395 tysiqcy zlotych brutto. Wykonawca ma 90 dni od dnia

zawarcia umowy na ukoriczenie prac. 3L lipca podpisali6my umowe na termomodernizacjq

budynku Przedszkola Publicznego nr 16, Zadanie - za kwotq prawie L miliona 300 tysiqcy

ztotych - realizuje firma Al-Deco Budownictwo z siedzibq we Wtoclawku. Termin realizacji

zadania to 90 dni od dnia zawarcia umowy. Ponadto zawarli5my umowy na 6 z 1.3 zadari

dotyczqcych dostawy wyposa2enia do 2lobka integracyjnego na osiedlu Poludnie.

26 czerwca Uchwalq Tarzqdu Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego przyznano

dofinansowanie dla projektu pn.,,Rozw6j zr6wnowa2onego transportu zbiorowego poprzez

poprawe efektywno3ci energetycznej, wdra2anie technologii niskoemisyjnej we Wtoctawku w

ramach projektu BIT-CITY ll - etap ll". Warto6i calkowita projektu to ponad 16,5 miliona

ztotych przy dofinansowaniu prawie 8 milion6w zlotych. W odpowiedzi na ogtoszony przez

Urzqd Marszalkowski konkurs zlo2yli(my wniosek o dofinansowanie projektu pn'

,,Przebudowa drogi rowerowej o dfugo6ci 2 830 m. w ramach zadania Rozbudowa Al' Jana

pawfa ll we Wlocfawku w kategorii drogi wojew6dzkiej". Warto6i catkowita projektu to okolo

3 miliony ztotych przy dofinansowaniu w wysoko6ci ponad 2 miliony 100 tysiqcy zlotych.

Z uwagi na rzeczywiste zapotrzebowanie na drobne uslugi i codziennq pomoc dla os6b

starszych ogloszono po raz kolejny otwarty konkurs ofert na realizacjq zadania pn.,,Zlota

rqczka dla wfoclawskich senior6w". Termin skladania ofert mija 21- sierpnia. Trwa nab6r

chgtnych realizator6w. Warto$i zadania to 40 tysiqcy ztotych. W kontekScie polityki spotecznej

warto zwr6cii uwagq, 2e trwajq kontrole itobkow oraz klub6w dzieciqcych na terenie miasta.

Sprawdzane sq procedury opieki i bezpieczeristwa dzieci. Harmonogram obejmuje

sprawdzenie wszystkich plac6wek tego typu do korica bie2qcego roku.

W dniach 15 i 16 oraz 24lipca odbyly siq postqpowania egzaminacyjne dotyczEce awansu

zawodowego na stopiefi nauczyciela mianowanego. Do awansu przystqpifo 19 nauczycieli z

wtoctawskich jednostek o6wiatowo - wychowawczych i wszyscy zdali egzamin przed Komisjq

Egzaminacyjnq.
Trwa weryfikacja merytoryczna propozycji, ktore wptynqty do Wtocfawskiego Bud2etu

Obywatelskiego. W tym roku mieszkaricy zto2yli 60 wniosk6w, kt6re zostanq rozpatrzone do

23 sierpnia. Kolejne etapy zaktadajA procedurq odwotawczq, ogtoszenie ostatecznej listu

projekt6w zweryfikowanych pozytywnie i glosowanie. Listq zwyciqskich propozycji poznamy

do 22 paidziernika.
Wydziat Sportu i Turystyki uczestniczy w przygotowaniach do organizacji tegorocznej edycji

Festiwalu Wisty, Wydarzenie rozpocznie siq lL sierpnia we Wloctawku na Bulwarach imienia

Marszalka J6zefa Pilsudskiego. W ramach festiwalu odbywai siq bqdq miqdzy innymi: targi

kulinarne, ekspozycje dawnego rzemiosla, koncerty, parady kilkudziesiqciu statk6w i lodzi'

Nie odnotowano zgtoszeri do udziatu w dyskusji na temat przedstawionej informacji.

Ad.3
Uchwala zmieniajqca uchwalq w sprawie pofqczenia jednostek budietowych pod nazwE:

Miejski Zarzqd Dr6g we Wloclawku i MiejskiZesp6l Uslug Komunalnych we Wlocfawku oraz

nadania nazwy i statutu jednostce budietowej Miejskiego Zarzqdu Usfug Komunalnych i

Dr6g we Wlocfawku.



Wprowadzenia do zagadnienia jak w zatqczniku do projektu uchwaly dokonala Pani Anna

Pakulska Kierownik Centrum Obslugi Inwestora.

Opinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:
,A

Uchwaty zmieniajqcej uchwalq w sprawie potqczenia jednostek bud2etowych pod nazwE:

Miejski TarzEd Dr6g we Wloctawku i Miejski Zesp6l Uslug Komunalnych we Wloctawku oraz

nadania nazwy i statutu jednostce bud2etowej MiejskiegoZarzqdu Ustug Komunalnych i Dr6g

we Wlocfawku.

Wvniki gfosowania

za'. L4, przeciw: 0, wstrzymuje siq: 5, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wvniki imienne:

za (L4)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepaiska, Matgorzata Szymafiska, Daniel

Tobjasz, Stanisfaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

wstrzymuje sie (5)

Janusz Dqbczyf ski, Mariola Gawtowska, Andrzej Gotqbieski, Stanisfaw Krzemieniewski,

Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNI (6)

Jacek Bulawa, Jaroslaw Hupato, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, El2bieta

Rutkowska

Po zakofczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w

rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w

zaproponowanym brzmieniu.



Ad.4
Uchwafa w sprawie ustalenia kierunk6w dzialania dla Prezydenta Miasta Wtoclawek,

dotyczqcych realizacji na terenie miasta Wloclawek inwestycji polegajacej na budowie
odnawialnego ir6dla energii.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonai Pan Pawel Zy2elewicz Dyrektor

Wydziatu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaty rozpatrzyta oraz pozytywnie zaopiniowafa Komisja Gospodarki Miejskiej i

Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawif Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji

radny Piotr Kowal.

Przed rozpoczqciem dyskusji gfos zabraf Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski, kt6ry

wyja$nil potrzebq procedowania wskazanego zagadnienia zwiqzanego z pozyskiwaniem

alternatywnych 2r6del energii cieplnej na potrzeby miasta oraz zastosowaniem ekologicznych

rozwiqzafi w tej dziedzinie.

Nastqpnie obszernej prezentacji multimedialnej ifilmowej dotyczqcej proponowanej budowy

elektrocieplowni opalanej stomq na terenie Wtoclawka dokonal Pan Marcin Smiech Dyrektor

Krajowy Firmy TergoPower w Polsce. Ponadto przekazane zostaty tak2e foldery poglqdowe

dotyczqce prezentowanego zagadnienia.

Nastqpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera dyskusjq nad ww.

zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udziaf:
- radny Janusz Dqbczytiski
- radny Krzysztof Grzqdziel
- radny Zbigniew Lewandowski
-radny Piotr Kowal
- radna Mariola Gawlowska
- radna Ewa Szczepaiska
- Pan Marcin Smiech Dyrektor Krajowy Firmy TergoPower w Polsce

- radny Zbigniew Lewandowski
- Pan Andrzej Walczak Prezes Zarzqdu Miejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej we

Wlocfawku
- Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziatu Srodowiska

Po wyczerpaniu zgtoszeri do udziatu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

gtosowanie projekt procedowanej uchwaty.

Gfosowano w sprawie:
Uchwaty w sprawie ustalenia kierunk6w dziatania dla Prezydenta Miasta Wfoclawek,

dotyczqcych realizacji na terenie miasta Wloctawek inwestycji polegajqcej na budowie

odnawialnego l16dta energii.



Wvniki glosowania

za:14, przeciw: 5, wstrzymuje siq: 0, BRAK GTOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wvniki imienne:

za (I4)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

tuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Ewa Szczepaf ska, Matgorzata Szymariska, Daniel

Tobjasz, Stanistaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zarqbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwoliriski

przeciw (5)

Janusz Dqbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golqbieski, Stanistaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (6)

Jacek Bulawa, Jaroslaw Hupalo, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, J6zef Mazierski, El2bieta

Rutkowska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwata zostata podjqta przez Radq Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. s
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

W tvm punkcie porzadku obrad elos zabrali:

- radny Janusz Dqbczyriski,
- radna Mariola Gawlowska,
- radny Andrzej Golqbieski,
- radny Krzysztof Grzqdziel,
- radna Agnieszka Jura - Walczak,
- radny Janusz Zi6tkowski

Ad.5
Informacje i komunikaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e do Biura Rady Miasta wplynqta pro5ba
Stowarzyszenia Jadlodzielni Wtoclawskiej o wsparcie realizacji cel6w regulaminowych
dotyczEcych odzyskiwania 2ywnoSci oraz propagowania dzielenia siQ niE z osobami
potrzebujqcymi, W zwiqzku z tym w skrzynkach radnych znajdujq siq numery kont, na kt6re
mozna dokonywai dobrowolnych wptat.



n

Ad.7
Zamkniqcie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Stanistaw

Wawrzonkoski zakoficzyt obrady Xll sesji Rady Miasta Wlocfawek, kt6re odbyty siq w dniu

6 sierpnia 2019 roku.

s obslugi Rady Miasta

Przygotowano przy pomocy

4 Przygotowal(a) : Jolanta Skladanowska


